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 2010אפריל  13יום שלישי 
 03/2010פרוטוקול ישיבת המועצה  מן המניין מס' 

 18:00שעה   2010במרץ  24מיום רביעי, תאריך 
 מקום הישיבה: חדר ישיבות המועצה

 
  ראש העירייה - פאיז אבו צהבאן משתתפים ה"ה:     

 סגן ומ"מ ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל  
 ן ראש העירייהסג - רבחי אבו אלטייף  
 סגן ראש העירייה - סאלם אבו מדיע'ם  
  חבר העירייה - אחמד אבו מדיע'ם  
 חבר העירייה - טלאל אלקרינאוי            
 חבר העירייה - יוסף אלעמור  
 חבר העירייה - מוחמד אבו סיאם  
 חבר העירייה - סלימאן אבו בלאל  
 חבר העירייה - סלמאן אלקריני  
 חבר העירייה -לעוברה                  עבדאללה א  
   חבר העירייה - עדנאן אלעוברה  
 חבר העירייה - עודה אלעתאיקה  
 חבר העירייה - ד"ר עותמאן אלקרינאוי  
   
 חבר העירייה - יוסף אבו זאייד נעדרים ה"ה:          

   
 מזכיר העירייה - עלי אבו אלחסן נוכחים ה"ה:          

 גזבר העירייה - ד( סאדק דלאשהרו"ח )עו" 
  מהנדס העיר - אברהים אבו סהיבאן 
 היועץ המשפטי של העירייה - עו"ד חי יקיר 
 מבקר העירייה - עאמר אבו האני 

 
 ד"ר  יונס אבו רביעה מוזמנים ה"ה: 
 ד"ר עלי אלהואשלה  
 קבלנים  

 
 על סדר היום: 
 חלוקת תעודות הערכה. .1

 .2010בפברואר  24מתאריך  2/2010ה מן המניין מסד אישור פרוטוקול ישיבת המועצ .2

 לשדרוג מפעל המים₪  300,000בסך  323אישור הגדלת תב"ר מס'  .3

 ₪  248,102בסך  11תחנת פיס לבריאות המשפחה שכ'  359אישור הגדלת תב"ר מס'  .4

 דש"עבור סביבת עבודה בבי"ס אלחנאן במסגרת "אופק ח₪  38,000בסך  479אישור הגדלת תב"ר מס'  .5

 עבור שינויים והתאמה בבי"ס ערב אלהוזייל.₪  750,000בסך  481אישור תב"ר מס'  .6

 ₪. 88,889רכישת והתקנת מתקני בטחון ובטיחות במוסדות חינוך בסך  482אישור תב"ר מס'  .7

 אישור שינויים במענקים ממפעל הפיס וביטול תב"רים .8

 ₪. 100,000שיפוץ גן ילדים אלשמס בסך  437ביטול תב"ר מס' 

 ₪. 75,000שיפוץ גן ילדים אבן סינא בסך  439ביטול תב"ר מס'              

 ₪. 100,000שיפוץ גן ילדים אלאמל בסך  436ביטול תב"ר מס'              

 ₪. 50,000שיפוץ גן ילדים אלאנואר בסך  483אישור תב"ר מס'  .9
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 ₪. 50,000שיפוץ גן ילדים אלקמר בסך  484אישור תב"ר מס'  .10

 ₪. 75,000שיפוץ גן ילדים אלסלאם בסך  485תב"ר מס'  אישור .11

 ₪. 50,000שיפוץ גן ילדים אלאמל בסך  486אישור תב"ר מס'  .12

 ₪ 50,000שיפוץ גן ילדים אלאחווה בסך  487אישור תב"ר מס'  .13

 אישור התקשרות עם עובד עירייה. .14

 12/02/2006בעקבות המלצות וועדת בדיקה מיום ₪  7,716מחיקת חוסר בקופה הגבייה בסך  .15

 30/04/2010, עד ליום 2005 –אישור להמשך גביית אגרת ביוב, על פי חוק עזר לרהט )אגרת ביוב( התשס"ה  .16

 ללא שינוי בסכום האגרה כפי שפורסם.

 2009לשנת  4דיון בדו"ח כספי רבעון מס'  .17

 אישור סגירת תב"רים. .18

 שינויים בהרכב הוועדה לענייני ביקורת. .19

 מידע. .20

 
 פתיחה:

פתח את הישיבה בברכה לקהל הקבלנים שהוזמן לישיבה כדי להוקיר להם את תרומתם למבצע ניקיון  ראש העיר
כללי בעיר, וסייעו לעירייה בהעמדת הציוד שלהם לצורך פינוי פסולת מהעיר, וזה מוכיח את הלויאליות שלהם לעיר 

אלא להוקיר להם ולהעריך את  שלהם, קשה להעריך את התרומה שלהם במחיר, או המעשה שלהם במחיר, נותר לנו
 התרומה שלהם.

 
לאור זה מגישים לכל אחד מהם תעודת הערכה סמלית על תרומתם, וכמו כן תרשו לי להודות לסגן רה"ע רבחי 

 הממונה על שפ"ע על פועלו וארגונו של המבצע.
 

 חלוקת תעודות הערכה - 1סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 ור להם תעודת הערכה:תרשו לי להזמין את הקבלנים למס

 
 סאלח אלעוברה  .1

 יוסף עטייה אלרומילי. .2

 טראד אבו אלעסל .3

 ח'אלד אבו אלחסן .4

 סעיד אלרומילי .5

  ח'אלד אבו ד'היר .6

 מחמד חסן רומילי .7

 פהמי רומילי .8

לאחר שסיימנו עם הקבלנים, תרשו להזמין שני אנשים חשובים גם, ורוצים למסור גם מזכרות צנועות אחד על 
, לרגל פרישתו לגמלאות, מניהול ד"ר יונס אבו רביעה, ועל פועלו ומעשיו למען בריאות הציבור, תרומתו לעיר רהט

 מרפאת רהט א' שירותי בריאות כללית.
 ומאחלים לו הצלחה במילוי תפקידו. ד"ר עלי אלהושאלהוכמו כן תרשו למסור מזכרת גם לרופא המנהל החדש  
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 ד"ר יונס אבו רביעה:

רהט, רהט היא יקרה מאוד לי, ונרקמו  –שלי, והמרפאה הייתה החדר בתוך הבית הגדול  רהט הייתה הבית השני
 יחסים טובים עם אנשי רהט.

 
", ומוכן להיות תמיד לקראת תומביא לידיעתכם שאני נשאר לבקר במרפאה יומיים בשבוע לטיפול בחולי "סוכר

 כל דבר שיכול לתרום לבריאות הציבור.
 

 הפעולה שזכיתי לו מכל ראשי העירייה ברהט.עלי לציין גם את שיתוף 
 

 פאיז אבו צהבאן:
אנחנו שוב מעריכים את מעשיך, ומאחלים לך הצלחה בהמשך הדרך, ומאחלים הצלחה לד"ר עלי אלהושאלה 

 בתפקידו כמנהל מרפאה רהט א'.
 

 .14/04/2010והנני מזמין את כל חברי העירייה לאירוע פרידה מד"ר יונס אבו רביעה בתאריך 
 

 וכעת לאחר סיום החלק החגיגי בישיבה, תרשו למסור מספר הודעות לאינפורמציה ונתחיל בדברים הטובים.
 
      מלש"ח, במסגרת  90 -ישובים בסקטור הערבי, אשר חלקה כ 12רהט נכללה בתוכנית להשקעות מתוך

טים לפיתוח בקרב , מדובר בפרויק2014מלש"ח, אשר תמשך עד שנת  800התוכנית הממשלתית להקצבה של 
 השר לענייני מיעוטים. פרופ' אבישי ברוורמןהאוכלוסייה הערבית בישראל, וכאן תרשו להביע הערכה לשר 

 
      הדבר הלא טוב, עם כל הצער בתקופה האחרונה תוך שבוע בנייני העירייה נפרצו ונגרם נזק במאות אלפי

 שקלים ונגנבו מחשבים ניידים.
 

ותו בתוקף, ומבקשת מהמשטרה לשים ידה בהקדם ולתפוס את הפורצים, מעשה זה העירייה מגנה א
ותעמידם לדין ועל כל אחד שגרם נזק לרכוש הציבור הן באזור התעשייה, ובבתי ספר, וגניבת המכסים של 

 דרום רהט. –השוחות והקולטנים בהרחבה 
 

העירייה מסמלת את מועצת  המעשה הינו פגיעה במוסד ציבורי ששייך לכל תושבי העיר ואינו רכוש פרטי,
 העיר והעומד בראשה.

 
 הנזק יותר מאשר נזק כספי או חומרי, הנזק הוא פגיעה במוסד שנקרא עיריית רהט שהיא סמל לכל תושביה.

 
 

 2010בפברואר  24מתאריך  2/2010אישור פרוטוקול ישיבת המועצה מן המניין מס'  – 2סעיף מס' 
 
 

 
 אחד.:     אושר הפרוטוקול פה החלטה

 
 
 
 
 
 
 

 לשדרוג מפעל המים₪  300,000בסך  323אישור הגדלת תב"ר מס'  – 3סעיף מס' 
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
התייחסתי לזה גם בוועדת הכספים, שיש דיירים שנמצאים בבתים בקומה שנייה שמתלוננים שהזרם לא מספיק, 

 מבקש שזה יטופל מתוך תקציב זה.
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 פאיז אבו צהבאן:
 רהט בע"מ" יתחיל לנהל את הדברים, עליו לפתור בעיות כאלה. ברגע שתאגיד "מי

 
 

 ₪. 3,260,000:     אושרה הגדלת התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון רשות המים סך התב"ר החלטה
 
 
 

 ₪  248,102בסך  11תחנת פיס לבריאות המשפחה שכ'  359אישור הגדלת תב"ר מס'  – 4סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
דכן את החברים, בישיבות עם משרד הבריאות נאמר לנו על ידי ד"ר אילנה בלמיקר הרופאה המחוזית, שיש רוצה לע

 מחסור באחיות, ואין אפשרות לפתוח תחנה זו, והיא מבקשת לפתוח התחנה כתחליף לתחנה של רהט א'.
 

יקר התנגדה לבקשה שלנו חשבנו לשונת את היעוד של המבנה, ופנינו למפעל הפיס, אך הרופאה המחוזית ד"ר בלמ
, הבאתי את הנושא לדיון בהנהלת העירייה והתקבלה 11לשינוי היעוד ובקשה להעביר תחנה א' למבנה של שכ' 

 החלטה לעניין קופות החולים לפתוח תחנה לבריאות המשפחה, ולהמשיך להפעיל תחנת א' על ידי משרד הבריאות.
 

ה ציבורית פנימית וניתן להגיע לכל מקום, אך החברים התנגדו, ואני למרות שאני תמכתי בהעברה, כי יש ברהט תחבור
 מכבד דעת הרוב.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 נושא תחנות הבריאות זה באחריותו של משרד הבריאות.
 

 ד"ר עותמאן אלקרינאוי:
ה ניידת ניתן לחשוב על הפעלת התחנה גם ע"י עמותות, כי לדוגמא בפזורה הבדואית הופעלה תחנה לבריאות המשפח

 על ידי עמותת הגליל לבריאות.
 

 טלאל אלקרינאוי:
אם הייתה, כבוד ראש העיר מביא להצבעה הייתי תומך בעמדה שלך, כי תחנת רהט א' נמצאת בקומפלקס של שירותי 

מטופלים, זה לא בריא, שתינוקות ואמהות בהריון יהיו במגע עם אנשים  35,000 -בריאות ומרוכזים במקום זה כ
 מקום אחד, היום יש תחבורה ציבורית פנימית והיא זמינה.חולים ב

 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 העניין בטיפול מול מפעל הפיס ומשרד הבריאות, ועכשיו אני מבקש אישור הגדלת התב"ר.

 
 
 

 .3275/2007:     אושרה הגדלת התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון מפעל הפיס מענק מס' החלטה
 
 
 

 עבור סביבת עבודה בבי"ס אלחנאן במסגרת ₪  38,000בסך  479ר הגדלת תב"ר מס' אישו – 5סעיף מס' 
 "אופק חדש"                       

 
 

 2010/19/124:     אושרה הגדלת התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון משרד החינוך הרשאה מס' החלטה
 
 

 ם והתאמה בבי"ס ערב אלהוזיילעבור שינויי₪  750,000בסך  481אישור תב"ר מס'  – 6סעיף מס' 
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 618058ס.מ.  2009/49/045:     אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון משרד החינוך, הרשאה מס' החלטה
 
 
 

 ₪. 88,889רכישת והתקנת מתקני בטחון ובטיחות במוסדות חינוך בסך  482אישור תב"ר מס'  – 7סעיף מס' 
 
 
 

  10%משרד החינוך, והשתתפות העירייה  90%שר מקור המימון: :     אושר התב"ר פה אחד, כאהחלטה
 0036:  220– 649תקנה מס'                    

 
 
 

 אישור שינויים במענקים ממפעל הפיס וביטול תב"רים - 8סעיף מס' 
 ₪. 100,000שיפוץ גן ילדים אלשמס בסך  437ביטול תב"ר מס'         
 ₪. 75,000שיפוץ גן ילדים אבן סינא בסך  439ר מס' ביטול תב"                     
 ₪. 100,000שיפוץ גן ילדים אלאמל בסך  436ביטול תב"ר מס'                      

 
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
תקצבנו לכל גן ₪, מליון  2.7קבלנו ממפעל הפיס עבור שיפוץ גני ילדים ובתי ספר ותחנות לבריאות המשפחה סך של 

ולאור תקלה בבקשה המקורית בקשנו ממפעל הפיס לבצע את השינויים, ואכן מפעל הפיס נענה ₪,  50,000ילדים 
 לבקשתנו ובטל את המענקים עבור תב"רים שהוזכרו ובמקומם אשר מענקים חדשים שהן בסעיפים שבסדר היום.

 
 
 

 )בהתאמה(. 496/09, 509/09, 499/09מענקים  436, 439, 437:     אושר פה אחד, ביטול התב"רים החלטה
 
 
 

 ₪. 50,000שיפוץ גן ילדים אלאנואר בסך  483אישור תב"ר מס'  – 9סעיף מס' 
 
 
 

 .701821, סמל מוסד 285/10אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון מפעל הפיס מענק מס'      החלטה:
 
 
 

  ₪ 50,000שיפוץ גן ילדים אלקמר בסך  484אישור תב"ר מס'  – 10סעיף מס' 
 
 
 

 .701862, סמל מוסד 287/10אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון מפעל הפיס מענק מס'      החלטה:
 
[ 
 

 ₪. 75,000שיפוץ גן ילדים אלסלאם בסך  485אישור תב"ר מס  – 11סעיף מס' 
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 .701318, סמל מוסד 289/10:     אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון מפעל הפיס מענק מס' החלטה

 
 
 

 ₪.  50,000שיפוץ גן ילדים אלאמל  בסך  486אישור תב"ר מס'  – 12סעיף מס' 
 
 
 

 701706, סמל מוסד 290/10:     אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון מפעל הפיס מענק מס' החלטה
 
 
 

 ₪. 50,000שיפוץ גן ילדים אלאחווה בסך  487אישור תב"ר מס'  – 13סעיף מס' 
 
 
 

 .701698, סמל מוסד 292/10:     אושר התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון מפעל הפיס מענק מס' החלטה
 
 
 

 אישור התקשרות עם עובד עירייה – 14סעיף מס' 
 
 

 פאיז אבו צהבאן:
העירייה פרסמה  מודעה בעיתונות המקומית, שמבקשת מבנה להשכרה עבור "גן ילדים שיקומי" ילדים בעלי צרכים 

, הייתה היענות משני מציעים, וכאשר נבחנו המבנים על ידי אנשי המקצוע נמצא אחד מתאים, אך הוא מיוחדים
 בבעלות עובד עירייה.

 
 לאחר התייעצות עם היועץ המשפטי של העירייה, הנני מוריד סעיף זה מסדר היום, ולפרסם עוד פעם לאיתור מבנה.

 
 סלימאן אבו בלאל:

ו בנושא זה, וההצעות הובאו בפני הוועדה, והוועדה דרשה חוות דעת על ידי אנשי בתור יו"ר וועדת התקשרויות דנ
המקצוע: מהנדס העיר ומנהל מחלקת החינוך, ולאחר קבלת חוות הדעת, הוועדה המליצה על המציע המתאים, אך 

 מה שקרה לפני קבלת חוות הדעת, הילדים כבר עברו למבנה.
 

 מבקש לבדוק את העניין עד תומו, אני רואה את זה חמור מאוד. אם זו השיטה, אין צורך בוועדות, ולכן
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
בפברואר, ולכן לא הייתה  28 -לוח הזמנים היה לוחץ, והמשכיר הקודם דרש מהעירייה לפנות את המקום לא יאוחר מ

 ברירה  אחרת אלא לפנות.
 

 סלימאן אבו בלאל:
 ורה להיערך בהתאם, למה נשארה עד הרגע האחרון?מחלקת החינוך יודעת על המקרה והייתה אמ

 
 טלאל אלקרינאוי:

רוצה להוסיף, מאחר וראש העיר בקש להוריד סעיף זה מסדר היום, והעירייה אמורה לפרסם עוד הפעם לאיתור 
מבנה, יש לכלול בהודעה הערה ברורה, האם מותר לעובדי העירייה להגיש הצעה, ואם כן שיהיה ברור שההתקשרות 

עובד עירייה מותנאת וכפופה לאישור משרד הפנים, או שירשם בפרסום שחל איסור על עובדי העירייה להגיש  עם
 הצעה, כדי שלא ייווצר מצב של ניגוד עניינים ואיסור התקשרות עם עובד עירייה.

 
 עו"ד חי יקיר:
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ר שהעירייה יכולה להתקשר עם ( שמאש2)175, מבהיר את האיסור אך יש סייגים, בסעיף 174בפקודת העיריות בסעיף 
עובד כאשר המבנה בבעלותה, לכן האפשרות להתקשר היא בעייתית, אך לנקוט בכל אפשרות לשכור מבנה שאין בו 

 סיבות למנוע התקשרות.
 

 מוחמד אבו סיאם:
ובא בתור יו"ר הוועדה לענייני ביקורת, סיירתי במקום הקודם הוא לא מתאים, ועל זה הביקורת הוציאה דו"ח שי

 לדיון בפני המועצה בהקדם.
 

אני מבין את הצורך והנחיצות, אך יש לעשות את ההתקשרות בדרך הנכונה, איפו היו האחראים כאשר ידעו על המצב 
 יותר מחצי שנה קודם?

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

ו ולא רצו רוצה להבהיר מספר דברים, לצערי כאשר ניסינו לאתר מבנה עבור "גן ילדים שיקומי" האנשים נרתע
 להתקשר עם העירייה לנושא זה.

 
ולאחר הפרסום לא קבלנו חלופות, כדי שנבדוק והחלופה הכי גרועה למעשה, היא להשאיר הילדים בבית ולא להפעיל 

 "גן הילדים השיקומי".
 

יד הסעיף המעבר למבנה זה הינו פתרון זמני, ואני ער לבעייתיות בעניין הזה, אך מקובלת עליי הצעת ראש העיר להור
 מסדר היום, ולפרסם הודעה חדשה לאיתור מבנה.

 
 סלמאן אלקריני:

 מה עם גורל הילדים?
 

 פאיז אבו צהבאן:
ננצל את החופש, ונפרסם מודעה לאיתור מבנה, ומקווה שיהיו תוצאות חיוביות ונפתור מצוקה זו, כי מספיק ילדים 

 אלה סובלים.
 

 אברהים אבו סהיבאן:
יו"ר וועדת התקשרויות, כאשר סיירנו אני ומנהל מחלקת החינוך לא היו עוד ילדים במבנה רק מבקש להגיב לדברי 

 החדש, לכן יש לשים את העובדות בפני המועצה.
 
 
 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 זהו, קבעתי שמורידים מסדר היום, ונאתר מבנה על ידי פרסום ובהתאם לתוצאות נתקדם.

 
 

 רייה תפרסם הודעה לאיתור מבנה פעם נוספת.הסעיף ירד מסדר היום, העי     :החלטה
 
 

 .12/2/2006בעקבות המלצות וועדת בדיקה מיום ₪  7,716מחיקת חוסר בקופה הגבייה בסך  – 15סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
בין העירייה לבנק, לצורך בדיקת הנושא הוגשה תלונה במשטרה, העובדים ₪  7,716, נעלם סכום של 2006בשנת 

דיקה במכון פוליגרף ונמצאו דוברי אמת, הוקמה וועדת אד הוק אשר הגישה המלצותיה לראש העיר דאז, נשלחו לב
 טלאל אלקרינאוי.

 
על החלטה שלא  3485/  01359/  05 – 2לאחר בירור העניין במשטרה, התקבלה תשובת המשטרה בנוגע לתיק פ"א 

ת להעמדה לדין והעבריין לא נודע, לאור מסקנה זו, להוסיף לחקור, והתיק נסגר מחמת שלא נמצאו ראויות מספיקו
 ₪. 7,716אני מבקש אישור המועצה למחיקת החוסר בקופת הגבייה בסך 
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 ₪. 7,716:     אושר פה אחד מחיקת החוסר בקופת הגבייה בסך החלטה
 
 

, עד ליום 2005 –אישור להמשך גביית אגרת ביוב על פי חוק עזר לרהט )אגרת ביוב( התשס"ה  – 16סעיף מס' 
 , ללא שינוי בסכום האגרה כפי שפורסם30/04/2010

 
 פאיז אבו צהבאן:

 אני מקריא חוות דעת היועץ המשפטי שצורפה להזמנה:
 

קיימת מגבלת גביה של אגרת הביוב  2005 –לחוק העזר לרהט )אגרת ביוב(, התשס"ה  7"בהתאם לסעיף  .1
 .1.12.07לאחר 

 

 טעונה אישור מליאת המועצה ושר הפנים. 1.12.2007 -המשך גביית אגרת הביוב לאחר ה .2

 

, 5.2.2008 -ואישורי שר הפנים מ 14.1.2009 –ומ  22.6.2008 -מ 1.12.2007 -המשך גביית אגרת הביוב לאחר ה .3
 .30.4.2009ניתן אישור המשך גביית אגרות הביוב לפי חוק העזר עד ליום  24.2.2009 –ו  15.9.2008 -מ

 

והחלטות מועצת העיר הוקם תאגיד מם וביוב  2001 –ק תאגידי מים וביוב, התשס"א בהתאם להוראות חו .4
לרהט, ואולם, עד כה טרם החל תאגיד המים והביוב לפעול בהתאם לסמכויותיו ובינתיים הסמכויות לעניין 

 משק המים והביוב נותרו בידי העירייה בשלב זה.

 

בהתאם למידע שמנסר לעירייה, תאגיד המים והביוב של רהט אמור להתחיל להפעיל את סמכויותיו רק  .5
 .2010אפריל  –באישור לחשבונות מרץ 

 

לפיכך, יש צורך באישור נוסף להמשך גביית אגרות הביוב שלפי חוק העזר וזאת לתקופה קצרה ביותר עד  .6
 תחילת פעילות תאגיד המים והביוב רהט.

 

כן, ועל מנת לצמצם הגירעון מתבקשת המועצה לאשר המשך גביית אגרות הביוב לתקופה שעד ליום  אשר על .7
 או עד לנטילת הסמכות על ידי תאגיד המים והביוב )לפי המקודם מביניהם(". 30/04/2010

 
 לאור זה אני מבקש אישור המועצה.

 
 סלימאן אבו בלאל:

, לכן 30/04/09ביית אגרה שנמצא ברשות העירייה, הינו עד נמסר שאישור לג 3בחוות הדעת המשפטית, בסעיף 
 לא על פי החוק. 01/5/09העירייה גובה אגרה ביוב מיום 

 
 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

 חוות הדעת של היועץ המשפטי מסבירה את הכל, אין לי מה להוסיף.
 

לחוק העזר לרהט )אגרת ביוב(  7אנחנו כמובן מבקשים אישור השר, להסיר מגבלת הגבייה, כפי שמצוין בסעיף 
 .2005 –התשס"ה 

 
 עד כניסת התאגיד של המים וביוב לפעולה. 30.04.2010הבקשה לתקופה עד 

 
 החיוב הוא חוקי, אך אכיפתו בעייתית.

 
 אחמד אבו מדיע'ם:
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נגד  נאמרים כאן דברים, כאילו העירייה חייבה את התושבים אגרת ביוב לא חוקי, וכתוצאה מזה בוצעו עיקולים
חייבים בגלל שלא שלמו אגרת ביוב, מה משמעות הדבר שהחיוב חוקי, אך האכיפה בעייתית, איפו אנחנו נמצאים, 

 מותר לחייב ולא ניתן לגבות?
 

 פאיז אבו צהבאן:
ללא שינוי  2005 –אני מבקש לאשר המשך גביית אגרת ביוב בהתאם לחוק עזר לרהט )אגרת ביוב( התשס"ה 

לחוק  7ורסם, כדי לפנות לשר הפנים על מנת להסיר מגבלת הגבייה כפי שמצוין בסעיף בסכום האגרה כפי שפ
 .30/04/2010 -העזר הנ"ל וזאת עד ל

 
 נמנע 1נגד    3בעד,     9:   מביא להצבעה

 
 חבר העירייה מוחמד אבו סיאם לא נכח בזמן ההצבעה.

 
 

 2005 –י חוק העזר לרהט )אגרת ביוב( התשס"ה :     אושר ברוב קולות, לאשר המשך גביית אגרת ביוב לפהחלטה
 ללא שינוי בסכום האגרה כפי שפורסם, ולפנות לשר הפנים לקבלת אישורו להסרת מגבלת הגביה.

 
 
 

 2009לשנת  4דיון בדו"ח כספי רבעון מס'  – 17סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
ינה תקופה קשה מאוד במתן השירותים , אשר צו2009זה דו"ח מצוין משקף פעילות העירייה לשנת הכספים 

לתושבים, היו צמצומים נוקשים בפעילות, זה מעיד על ניהול נכון של הקופה הציבורית, וזה יאמר לטובתו של הגזבר, 
 וכעת אני נותן רשות הדיבור לגזבר העירייה להציג את הדו"ח לחברי המועצה.

 
 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

 מה שנשלח עם ההזמנה לישיבה ולכן המסמך שנמסר לכם כעת הוא העדכני.יש תיקון קטן בדו"ח, ביחס ל
 

 2008הוגדל הגירעון על חשבון הוצאות משנים קודמות, בגלל שבשנת ₪,  8,835,000יש תוספת לגירעון בתב"רים סופי 
 טףלא נכלל בדו"ח הוצאות משפטיות כי לא הוגש דו"ח על ידי היועץ המשפטי וזה הגדיל את הגירעון השו

 2009וזאת כדי להסיר את ההערה שנרשמה בדוחות הכספים המבוקרים לשנת ₪,  9,371,000 -ל 
 

 פעולה זו יש לה יתרון להיפטר מכל ההערות השליליות של מבקר משרד הפנים, לגבי הדוחות הכספיים.
 

 התביעות המשפטיות הן מהעבר, אך בגלל אי הגשת דו"ח היועמ"ש לא נלקח בחשבון.
 

 רינאוי:טלאל אלק
 ₪.מיליון  1.2תוספת לגירעון השוטף עוד 

 
 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

אך ₪.   9,371,000להבהרת התמונה ניתן לראות בתמצית ניתוני התקציב הרגיל, שהשנה הסתיימה בגירעון שוטף בסך 
 ₪. 11,654,000בדו"ח ניתן לראות גם הוצאות חד פעמי בסך 

 
 ₪. 2,283,000הדבר הייתי מסיים בעודף תקציבי בסך  אם עושים פעולה חשבונאית, משמעות

 
 .2009לא ניתן לעשות, וכדי לתקן אמור להעביר לדו"ח  2008תיקון לדו"ח 

 
₪,  6,064,000אושר על ידי משרד הפנים, כאשר היה עם גירעון בסך  2009ולהזכיר לכם שתקציב העירייה לשנת 

, היה אמור 2008 -יו מאפשרים לי לערוך דו"ח כספי חדש לובפועל השנה אמורה להסתיים בעודף תקציבי אם ה
 כולל רגיל ותב"רים.₪ מיליון  40 -להסתיים בגירעון מצטבר כ
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עצמיות רווחה עליה  6%, וממכירת מים  13%בכללי, הצלחנו לייצב את המערכת, ההכנסות בארנונה הייתה עליה של 
 .29%, תקבולים ממשלתיים 45%של 

 
שולמו, חובות לשלטונות המס שולמו,  –הפרשות  –איום "מקורות" לניתוק המים, חובות לעובדים בנוסף לזה הופסק 

שולמו בשוטף, מלבד  10/09העובדים מקבלים שכר בזמן, אפילו החודש שילמנו שכר לפני הזמן, הספקים החל מחודש 
 ה.לחובות העבר, מערכת האימון עם הספקים מתייצבת, זה יגביר ויעלה המורל לעבוד

 
, בתקציב יהיה אפשרות לשפר את המצב ביחס לשנת 2010בקרוב תקבלו את הטיוטא להצעת תקציב העירייה לשנת 

 יעודכן תקציב העירייה. 2010ויתכן שבמהלך שנת ₪, מיליון  15 -, תוספת לתקציב החינוך והרווחה כ2009
 

 60%ביחס  72%שנה קודמת, במים  37%יחס ב 56%בדו"ח גבייה וחיובים יש שינוי לטובה אחוז )%( הגביה השוטפת 
 מהמענק המותנה. 50%בארנונה משוקלל, הוזרם  64% -, כי הגענו ל2009לשנה קודמת, וקבלנו המענק המותנה לשנת 

 
לכן שווה ₪, מיליון  3.8רף גבוה שמחייב עבודה ביחד כי המענק המותנה הוא  70.4%הוא  2010 -יעד הגביה ל

 .2010ת השירות בעיר בשנת להתאמץ כי זה ישדרג רמ
 

 פאיז אבו צהבאן:
הדיון כרגע פתוח להתייחסויות ושאלות, אך ראשית מבקש מיו"ר וועדת הכספים להציג מסקנות והמלצות וועדת 

 הכספים.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
את המצב, תהיה שנה של הצלת העירייה  והידוק החגורות, כדי להבריא  2009הנהלת העירייה לקחה על עצמה ששנת 

 על מנת להתחיל בתאוצה מחדש.
 

₪ מיליון  23ולא ₪, מיליון  34אמורה להסתיים בגירעון מצטבר של  2008מראה ששנת  2009הדו"ח הכספי לשנת 
אלה עובדות, עוד מתגלה, כי הגירעון ₪, מיליון  6.2ולא ₪ מיליון  8.8והגירעון הסופי בתב"רים היה אמור להיות 

 ₪.יליון מ 40 -המצטבר יותר מ
 

מלש"ח  2.3, מבליט שהנהלת העירייה הצליחה לסיים את השנה הכספית בעודף תקציבי של 2009הדו"ח הכספי לשנת 
 מתוך נימה אישית, אנחנו הסגנים )רבחי + עאמר( סבלנו ולא קבלנו שכר.

 
 .2008 הדו"ח מראה שיש שיפור בהעמקת הגבייה, כתוצאה מזה גם קבלנו את המענק המותנה, ביחס לשנת

 
 טלאל אלקרינאוי:

 .2007, 2006, 2005, 2004זה לא דוגמא טובה, זו שנת בחירות, תשווה את זה עם שנים  2008שנת 
 

 יוסף אלעמור:
 זה שנת בחירות.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 ד.משוקלל בגבייה, ועוד יכולנו והצלחנו לשלם שכר בזמן ואפילו חודש זה שילמנו שכר לפני המוע 65% -הגענו ל
 

 טלאל אלקרינאוי:
האם הצלחתם לכסות את הגירעון? זה ממשיך להיות קיים, זה מראה שתזרים המזומנים השתפר ולא חוסל הגירעון 

 וההתחייבויות.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
הצלחנו להסיר מעלינו איום ניתוק המים, עובדה שהנהלת העירייה הצליחה, ולאור זה מתוכנן לשפר המצב בשנת 

 צאה מההצלחה בניהול העניינים הכספיים בצורה נכונה., תו2010
 

ותרשו לי להודות לגזבר העירייה והצוות הכספי שלו, וחל שיפור ושינוי בתפיסת העבודה מאז שנכנס סאדק דלאשה 
 לתפקיד גזבר העירייה,מאחל לכם הצלחה וישר כח.
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 טלאל אלקרינאוי:

הידוק החגורות, וצמצום ₪,  9,371,000בתקציב השוטף על העובדות לא מתווכחים, הדו"ח מראה על גירעון 
בהוצאות, לא הועיל, אני מדבר על עובדות מתוך קריאת הדו"ח הכספי וכולכם יודעים איך אני יודע לקרוא ולנתח 

 דוחות כספיים.
 

 ₪מיליון  23.6היה  31/12/2008 -גירעון מצטבר ברגיל מאז שרהט הוקמה נכון ל
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 צאות משפטיות זה לא שוטף?הו
 

 טלאל אלקרינאוי:
זו שנה חריגה, זו שנת בחירות, שלא הייתה בה אכיפת  2008אני מתייחס למה שרשום בדו"ח, ואתם יודעים ששנת 

 להקטנת הגירעון.₪ מיליון  1.5גביה אגרסיבית, אבל התקבל גם מענק 
 פאיז אבו צהבאן:

 מתי הגיע?
 

 טלאל אלקרינאוי:
, אם אני מנתח את הדו"ח, המספרים 2009בר, זה רשום בספרים, והמענק ממשרד הפנים התקבל בשנת תשאל את הגז

הם אותם דברים, אתם לא רואים את הפגיעה כמה היא גדולה בתחום החינוך, פחות תקציבים הושקעו בחינוך, קרוב 
 זה משמעותי מאוד.₪ מיליון  3 -ל
 

ומים, אבל במקביל היו הוצאות לחברת הגביה "מלגם" בהיקף ₪ מיליון  1.3ברור שחלה עלייה בהכנסות מארנונה של 
 שלא יודעים, והאם היה משתלם להעסיק חברת גביה?.

 
בגביית מים, בלי  82% -, אבל ניתן לראות דוחות קודמים, הגענו במים גם ל2008 -ניתוני הגבייה, אני לא מתייחס ל

עלה, על כל אחוז מאז  2009ביל, אחוז )%( ההנחות בארנונה לשנת בארנונה שוטף, ובמק 59% -חברת גביה, והגענו ל
. צריכים להיות ערים לנקודה זו, יש לקבל דווח מפורט 40%עד  39%, כאשר הממוצע היה 46%שרהט הוקמה הגיע עד 

₪?  מיליון 11 -לתביעות משפטיות איך זה הוגדל ל₪ מיליון  3סך  2009 -לגבי התביעות המשפטיות, היה מתוקצב ב
 מה מצב הסיכויים והסיכונים בתביעות אלה?

 
 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:

 חלק מהתביעות יש כבר פסק דין.
 

 טלאל אלקרינאוי:
יש לקבל רשימת התביעות, לנתח אותם, לגבי אחוז ההנחות הגביה זה מדליק נורה אדומה. יש לבחון אם ההנחות 

, הגירעון שמוצג כאן בדו"ח הוא גירעון 2009ההנחות לשנת  ניתנו לפי הקריטריונים, המליאה טרם קבלה את דו"ח
 מותנה, נכון שהוא רשום בספרים.

 
 יש להציג את הנתונים האמיתיים, יתכן שיהיה שינוי בעניין התביעות המשפטיות.

 
אני מוטרד מאוד מהפגיעה בתחום החינוך, העירייה תמיד השקיעה מעבר לתקבולים ממשרד החינוך וכו', זה אומר 

 דרשני, זה פגיעה קשה.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 ירשת לנו חשב חינוך.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 זה לא קשור לחשב החינוך, זה ההתנהלות, זה מחייב השתתפות העירייה בחינוך.
 

 כל גירעון בתב"רים זה מובן והגיוני, יש לשמור על המסגרת התקציבית.
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 אחמד אבו מדיע'ם:
 שהוא בתב"רים מתקבל על הדעת, אבל גירעון בשוטף לא מקובל עליי.רוצה להתייחס, כל גירעון  

 
לכן אני מבקש ודורש להציג לי דו"ח התביעות, ומה הסיכון ₪, מיליון  11לגבי התביעות המשפטיות זה נתון מדהים 

 והסיכוי בכל תביעה?
 

 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:
 מהיועץ המשפטי של העירייה.לא הייתי סוברני לשנות, זה בהתאם לרשימה ולחוות דעת 

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

 יש לקבל רשימת התביעות.
 

 ד"ר עותמאן אלקרינאוי:
ולבחון את הדברים עניינית ונכונה, המטרה להשיג את  םזה לא עניין של מטעני העבר, צריך להיות אובייקטיבי

 התועלת והיא מתן שירות לתושב, כל תרומה בחינוך תביא תועלת.
 

במסגרת התוכנית הממשלתית ושיהיה מנוף להצעיד העיר קדימה, הוויכוח ₪ מליון  90 -יך לנצל את היש לחשוב א
 שולי אם מתייחסים למטענים.

 
 סלימאן אבו בלאל:

 התושב נתן יותר מאשר שקיבל, הגדלת ההכנסות מארנונה מעידה על השתתפות התושב אבל מה קיבל?
 

ול בהוצאות תביעות משפטיות, לפעמים ניתן לסדר דברים לפני שיגיעו צריך ללמוד מטעויות העבר, איך זה יש גיד
 לבית הדין.

 
 תהיה יותר טובה, ולשפר השירות לתושב. 2010מקווה ששנת 

 
 רבחי אבו אלטייף:

יש לראות בשירותים לתושב, דבר חשוב מאוד,ויש לדאוג לספק אותו, פעילות שיפור פני העיר סבלה מהצמצום, ולכן 
עדיפות יותר גבוה למען לשפר את השירות לתושב, כדי שנוכל לדרוש ממנו ובצדק שישלם את חובותיו יש לתת לזה 

 לעירייה, וזאת כדי להוכיח לו שאנחנו מספקים לו השירות הדרוש.
 

 סלימאן אבו בלאל:
תם, ולשלם יש שיפור וזה טוב לשמוע, אך כדי לעודד את העובדים לבצע עבודתם בחשק ובנחישות, יש מקום לצ'פר או

להם עבור השעות שהם מבצעים כמו כוננות ושעות נוספות, זה חשוב מאוד ומעלה את המורל, ויש לבוא לקראתם, כי 
זה יביא לחסכון בטווח הרחוק, כאשר יש פיצוץ מים לדוגמא ועל העובד לבצע, אם הוא יקבל אזי הנזק יהיה 

 פחות,ויביא לחסכון.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 הכספי, ומי שיש לו הערות לגבי הדו"ח שיתייחס. יש להתמקד בדו"ח

 
 סלימאן אבו בלאל:
 אני מתייחס לדו"ח.

 
 רבחי אבו אלטייף:

 אני מדבר באופן כללי שיש לשפר את השירות לתושב ולהפעיל את העובדים.
 

 סלימאן אבו בלאל:
 .2010באופן כללי,  השירות לתושב מחייב שיפור ואת זה חייב לבוא לידי ביטוי בתקציב 

 
לגבי הארנונה והחיוב, לא מקובל עליי צורת חיוב הארנונה ואיך שהיא מתבצעת היום, זה מתחיל להיות קשה על 

 התושב.
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 סאלם אבו מדיע'ם:

, ולתת עדיפות לשיפור פני העיר, 2010מברך את הנהלת העירייה והגזבר על הדו"ח החיובי, יש לקחת בחשבון בתקציב 
 צעים את האחזקה בעיר אם זה במים, ביוב, חשמל.וגם לתגמל את העובדים שמב

 
 פאיז אבו צהבאן:

 אני מודה על התייחסות, ומודה לגזבר ולצוות הכספי שלו.
 נמנעים. 3בעד,    אין נגד,         10אני מביא להצבעה:        

 
 חבר העירייה מוחמד אבו סיאם לא נכח בהצבעה.

 
 

 אושר ברוב קולות. 2009ת לשנ 4דו"ח הכספי רבעון מס'      החלטה:
 
 

 אישור סגירת תב"רים – 18סעיף מס' 
 

 רו"ח)עו"ד( סאדק דלאשה:
מדובר בתב"רים שהפירעון בהם הופסקה, ולכן מבחינה חשבונאית ולפי ההוראות יש לסגור תב"רים שלא מתקיימת 

 בו פעילות.
 

 ₪. 2,138,000סך הכל הגירעון בתב"רים הוא  ,2009ויש לסגור את העודף/הגירעון מול הגירעון הסופי בתב"רים לשנת 
 
 

 ולהלן התב"רים:
 

מס'  שם התב"ר
 תב"ר

תקציב 
 מקור

מימון 
 שהתקבל

סה"כ 
 הוצאות

 עודף )גירעון(
 ₪.הנתונים באלפי 

 (1,293) 15,940 14,647 14,258 314 בי"ס אלנג'אח שלבים א,ב,ג
 (484) 7,255 6,771 6,301 315 שלבים א.ב.ג. 11בי"ס יסודי שכ' 

 (39) 246 207 214 318 סימון והתקני בטיחות
 3 161 164 170 320 תשתיות בישוב

 6 87 93 150 333 תכנון שביל אופנים
 (243) 7,390 7,147 6,631 335 בי"ס אלביאן

 (88) 7,195 7,107 6,701 336 בי"ס אלפרדוס
 (2,138)     סה"כ

 
, יש לסגור תב"רים אלה מול הגירעון הסופי 2010ציב העירייה לשנת ומאחר ואנחנו בשלבים מתקדמים של הצעת תק

, וזה יתווסף לגירעון המצטבר של העירייה בחלק של התב"רים, וכך מסתכם הגירעון בתב"רים 2009בתב"רים לשנת 
 ₪. 8,830,000 -ל
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 ₪.מיליון  8 -ל₪ מיליון  6 -בתב"רים מ וזה מגדיל הגירעון 2009רוצה לציין שהגירעון בתב"רים נוצר לפני 

 
 אחמד אבו מדיע'ם:

 הלוואי שהגירעון יהיה רק בעבודות פיתוח.
 

 פאיז אבו צהבאן:
 מבקש אישור המועצה
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 ₪. 2,138,000בסך  2009:     אושר פה אחד סגירת העודף/הגירעון מול גירעון סופי בתב"רים לשנת החלטה
 
 
 

 ב הוועדה לענייני ביקורתשינויים בהרכ – 19סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
חבר העירייה סלימאן אבו בלאל, הגיש מכתב התפטרות מחברותו בוועדה לענייני ביקורת, ובכך הוועדה נותרה בהרכב 

 חברים, הוצע במקמו חבר העירייה עדנאן אלעוברה. 4של 
 

 עדנאן אלעוברה:
 של העירייה, היות ואני יו"ר וועדת מכרזים. אסור לי להיות, לאחר ייעוץ משפטי עם היועץ המשפטי

 
 פאיז אבו צהבאן:

 , והנני מודיע שהוא מתמנה כחבר ההנהלה.סלימאן אבו בלאלמכבד רצונו של החבר 
 
 

:     אושר פה אחד לבחור בחבר סלימאן אבו בלאל כחבר הנהלה, להביא לישיבה הבאה, את ההרכב החדש של החלטה
 הוועדה לענייני ביקורת.

 
 
 

 טלאל אלקרינאוי:
אני מבקש להודיע לפרוטוקול כי חבר העירייה עבדאללה אלעוברה לא יכול להיות ממונה על תיק החקלאות, ולפי 

 דעתי צריך להפסיק עם זה, מאחר והוא יזם, ובעל חממה בפרויקט החממות, לכן הוא לא יכול להיות ממונה על התיק.
 

 פאיז אבו צהבאן:
בדק על ידי היועץ המשפטי ובהתאם לחוות דעת נפעל, אנחנו לא מעל לחוק, עובדים לפי הודעתך התקבלה והיא תי

 החוק.
 

 מידע – 20סעיף מס' 
 

 לאפריל. 10במרץ עד  30העירייה יוצאת לחופשה מרוכזת מיום  .1
 "יום האדמה" תתקיים אסיפה בכפר "אלעראקיב" .2

 
 

 ננעלה הישיבה,
 

 
                       _______________                                                                                                        _________________ 

 פאיז אבו צהבאן                        עלי אבו אלחסן   
 ראש העירייה        מזכיר העירייה             

                         
 תפוצה:

 בקר המדינה מ
 הממונה על המחוז, משרד הפנים 

 חברי העירייה
 גזבר העירייה
 דובר העירייה

 היועץ המשפטי של העירייה
 מבקר העירייה

 הנהלת חשבונות
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 חשב מלווה
  -------------------------------------------- 

 הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה


